
SHARE A COACH 

GOING AROUND – KRABI 喀比 

Krabi 喀比 Sightseeing and Shopping Tour 景点观光与购物团 

Duration 时间 Approx. 6 HRS 大约 6 小时 

Disembark 船抵达时间 09.00 am Embark 船离港时间 06.00 pm 

Tour Pickup Time 集合时间  10.30 am Last Boarding Time 最后登船时间 04.30 pm 

Meeting Venue 集合地点 Nopparatthara (National Marine Park) 
 

  

时间 走 走 看 看 - 行程  
08.00 am 
09.00 am – 
10.30 am 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
04.30 pm 

享用您的早餐于邮轮内，邮轮抵达 泰国-喀比河域 

开始下船，并前往国家马林公园，导游/领队将在此迎接您。  

开始景点观光：老虎洞寺庙 – 您可在此拍照留念。位于泰国喀比北部神圣的佛

教遗址。它是众所周知的在洞穴的老虎爪子打印，高的菩萨雕象和楼梯的剧烈飞

行到达山顶。 

Khao Khanap Nam –(短暫停留拍相留念) –位於兩山之間，大約 100 米高，側翼的加密

河運行在他們之間，形成了一個獨特的景色以及鎮內最著名的地標。  

Jee Or OTOP Products -地方和国家阶段的推动 这些产品。包括大量本地产品，

包括传统手工艺品，棉花 

南 灣-是一个小度假村和必去景点之一是個視野廣闊、風景優美、四周充滿綠樹的

海灣。賓館、酒店、酒吧、餐館和紀念品商店沿岸排列伸展。是旅客一個必到的

絕佳景點。  

回返码头，登上天秤星号。 

启航。享受更多有趣的娱乐和活动在船上！航行派对 
 

Time  GOING AROUND  
08.00 am 
09.00 am – 
10.30 am 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
04.30 pm 

Enjoy your Breakfast on board / Cruises arrived at Krabi 
Disembark form Supertar Libra to Nopparatthara, National Marine Park 
Proceed for Krabi Sightseeing & Shopping Tour (10.30am – 04.30pm) 
Tiger Cave Temple - is a Buddhist temple northeast of Krabi, Thailand. One of the most 
sacred Buddhist sites in the province,[1] it is well known for the tiger paw prints in the 
cave, tall Buddha statues and the strenuous flight of stairs to reach the summit. 

  Khao Khanap Nam – Photo Stop these two hills, roughly 100 meters high, flank   
  the Krabi River running between them to form a distinctive vista and the town's  
  most prominent landmark.  
  Jee Or OTOP Products - local and national stage to the promote these   products. 
  OTOP products include a large array of local products, including traditional handicrafts,  
  cotton 
  Ao Nang Beach - is a small resort town and subdistrict in Thailand.  Overlooking  
  the tranquil sea, hidden among tropical greenery. Hostels, hotels, bars, restaurants &   
  souvenir shops are along the shore. Ao Nang beach is indeed the ultimate destination for   
  the tourist who loves sea and sun  
  Return back to SuperStar Libra 
  Set sail. Enjoy more fun entertainment and activities on board! Sail away Party ! 

 

NOTE : EXCLUDES All ENTRANCE FEES / TIPPING / MEALS  

   不含所有入门票 / 小费 / 参饮 
 

COST SHARE  RM 65.00  per person  
 

By   www.tourbusesmalaysia.com     TEL : 016 – 733 6811 

https://en.wikipedia.org/wiki/Krabi
https://en.wikipedia.org/wiki/Thailand
https://en.wikipedia.org/wiki/Tiger_Cave_Temple#cite_note-Andaman_Tiger-1
https://en.wikipedia.org/wiki/Buddha
http://www.tourbusesmalaysia.com/

